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Besluitenlijst Presidium 
 
Aanwezig: Vera Streng (voorzitter), Hendrie van Assem, (Inwonersbelangen), Marco Hollemans 
(CDA), Coby Franken (Progressief Woerden), Lenie van Leeuwen (LijstvdDoes), Florian van Hout 
(VVD), Lia Noorthoek (ChristenUnie-SGP), Birgitte van Hoesel (D66), Kees Schouten (Sterk Woerden), 
Victor Molkenboer (burgemeester), Fransje Backerra (griffier) 
Afwezig: Femke Merel van Kooten (Splinter), Reem Bakker (Woerden&Democratie) 
Datum: 4 juni 2024, 20.00 - 21.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, vergaderzaal 2 

 
 
1. Opening en mededelingen 
- De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering 
 
2. Vaststellen besluitenlijst vergadering 23 april 2024 
- Verslag: correctie namen. Griffier pakt dit op. 

- N.a.v. het verslag merkt de griffier op dat zij na de laatste vergadering de indruk had dat er 
consensus was over de thema-sessies. Voor de thema-sessies twee variaties: zenden en het 
goede gesprek van waaruit de organisatie signalen kan opvangen. Voor dit gesprek ligt er dan al 
een basis voor het gesprek. Zij heeft dit ingebracht in de agendacommissie maar daar werd dit 
niet meegenomen. Zij vraagt naar de werkwijze in Woerden tussen presidium en 
agendacommissie. Uit het hier uitvolgende gesprek komt men tot de volgende conclusie: 
vooruitlopend op een wijziging van het reglement van orde wil men de volgende behandeling van 
aanvragen voor themasessies:  
1. Een themasessie waarin men zend; 
2. Een themasessie waar het goede gesprek wordt gevoerd. Dit gesprek is gebaseerd op 
informatie vanuit de organisatie. In dat gesprek kunnen wensen en verlangens gepolst worden 
om tot goede besluitvorming te komen. 
In de raadsvoorstellen die verbonden zijn aan dergelijke sessies mag niet verwezen worden naar 
deze sessies. Vera Streng zal aanschuiven bij de agendacommissie om de commissie hierover te 
informeren.  
 

Birgitte van Hoesel brengt in dat zij de plotselinge planning van woensdag 3 juli a.s. ongelukkig 
vond. Hoeveel ruimte heeft de agendacommissie om af te wijken van de jaarplanning. Uit het 
gesprek komt naar voren dat een dergelijke extra-avond meegenomen moet worden in de 
jaarplanning. Als er toch een extra-avond moet komen dan even toetsen in de 
fractievoorzittersapp. De griffie zal de optie van een extra-avond in deze avond meenemen bij de 
volgende jaarplanning. 
 
Verslag wordt vastgesteld. 
 

3. Bijzonderheden naar aanleiding van de Politieke avonden 25 april, 16 mei en 30 mei, 
Raadsvergadering 23 mei. 

- Naar aanleiding van de themasessie openbare ruimte brengt Coby Franken in of het niet handiger 

was geweest om hierover een raadsinformatiebrief te ontvangen. Het gaat haar er vooral om dat 

de fracties weten wat er van hen verwacht wordt. Over het algemeen waren fracties tevreden over 

de avond. Florian van Hout merkt op dat de verschillende voorzitters verschillend omgaan met 

technische vragen. Er wordt gevraagd hierin meer uniformiteit in aan te brengen. De griffier zal dit 

meenemen naar de voorzitterspoule. Naar aanleiding van een opmerking over de 

gemeenschappelijke regelingen geeft men aan dat men zal wachten op het rekenkamer-

onderzoek.  
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4. Sessie van het presidium over cultuur, vervolg  

De vergadering geeft aan zeker nog een sessie over cultuur van de raad te willen houden. 
Voorkeur gaat uit naar een dinsdagavond na het zomerreces. De griffier pakt dit verder op. 
 

5. Stand van zaken geluid en beeld in commissiekamer (zie bijlage) 
De griffier heeft in een memo aangegeven wat het standpunt hierover is van de verschillende 

fracties hierover is. De fractie van de VVD heeft gevraagd of het niet mogelijk is de installatie uit 

de raadzaal over te plaatsen naar de commissiekamer. Deze vraag wordt uitgezet bij de 

leverancier. Wanneer hierover uitsluitsel is zal de griffier het presidium informeren. Verder zullen 

de burgemeester en de griffier nog een afspraak maken met de ICT-groep om meer duidelijkheid 

te krijgen over de aanbesteding en over de verschillende mogelijkheden voor beeld en geluid in de 

commissiekamer. 

 
6. Verantwoording fracties over de fractievergoeding, aankondiging 

De griffier meldt dat de fracties binnenkort het overzicht krijgen van de declaraties van 2023 voor 

de behandeling in het presidium. De huidige wijze van declareren blijft gehandhaafd. Er zal niet 

gewerkt gaan worden met een voorschot aan het begin van het jaar. In het najaar zal er een mail 

uitgaan met informatie over het declareren en do’s en don’ts en met een duidelijk signaal over het 

einde van het jaar. Dit om te voorkomen dat declaraties te laat worden ingediend. 

 

7. Rondvraag/ w.v.t.t.k. 
- Birgitte van Hoesel vraagt naar het agenderingsverzoek van Woerden & Democratie. En zij wijst 

op de twee aspecten van de aanvraag. De griffier geeft aan dat zij duidelijk ook heeft voor de 
twee aspecten van de aanvraag en dat de agendacommissie advies aan de griffier heeft 
gevraagd. 

- Coby Franken vraagt naar “De 24 uur van Woerden”. Was dit nu een activiteit van de raad? De 
vergadering is van mening dat het inderdaad een activiteit van de raad is en dat het ook heel leuk 
is om hieraan mee te doen. Lia Noorthoek merkt op dat een volgende keer er een shirt of hesje 
voor de raad beschikbaar moet zijn. Dan is de raad ook zichtbaar. De griffier neemt dit mee. 
De voorzitter doet een oproep om eens na te denken over een goede slogan voor dergelijke 
activiteiten. 

- Coby Franken wijst erop dat het opstellen van een initiatiefvoorstel zeer moeizaam verloopt en 
dat dit toch anders moet kunnen. Het is één van de instrumenten van een raadslid. De griffier 
neemt dit signaal mee. 
 

8. Sluiting 
De  voorzitter sluit om 21:15 uur de vergadering 

 
 


